
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 42 

 
Днес, 23.03.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС  присъствено и чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

 

М.Симеонова запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. 

относно съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2022год. Тя 

акцентира върху бюджета отреден за спортни дейности по дейност 714, като: 

 За местни дейности са разпределени 3,739,861 лв., както следва: 

- за заплати на щатен персонал в районите 228,140 лв. 

- за осигурителни вноски 44,103 лв. 

- за издръжка 3,467,618 лв., в това число за Програма „София - спортна столица“  

1,279,990лв. 

По капиталовата програма са осигурени 864 410 лв. по заявки на районни кметове и с 

решение на СУСОПФ. Скейтпарк в Северен парк 700 000 лв., ще бъдат изградени 

физкултурни салони в пет детски градини в районите Витоша, Връбница, Красно село, 

Панчарево-Казичане, Подуяне и 9 –та Френска гимназия. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател против 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов против 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров против 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 5 

                                Против 3 

                               Въздържали се - 

 

Т.Георгиева сподели, че предложения с вх. № СОА22-ВК66-2645/18.03.22 г. от Борис 

Бонев – общински съветник, относно включване в бюджета на Столичната община за 

2022 г. ще бъде насочено към водеща комисия по Финанси и бюджет. 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

А.Илиев запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-2276/09.03.22 относно 

провеждане на процедура по учредяване на срочно и безвъзмездно право на строеж 
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върху спортен обект - публична общинска собственост, представляващ поземлен имот 

с идентификатор 68134.4084.9395. с площ 18 355 кв. м., за срок от 20 г. 

Арх.Стефанов – кмет на район Младост сподели, че това е изцяло инициатива и 

желание  на гражданите от Горубляне. В тези 13 декара може да се разгърне удобна 

инфраструктура за спорт, която в р-н Младост липсва много. 

 

На заседанието присъстваха представители на Българската асоциация по Мини 

футбол. Г-н Александров - председател сподели, че да се стигне да предприемат 

такава инвестиция е направено обстойно проучване в района. Гражданите подкрепят 

идеята, подписан е договор с тях, че са удовлетворени всички техни изисквания. 

Съоръжението, което ще бъде изградено, освен за масов спорт, ще може да 

домакинства на европейски надпревари, което ще допринесе за голям престиж на 

района и столицата. Идеята е да се възроди и местния квартален футболен клуб.  

Я.Тодоранова заяви, че идеята за такова публично-частно партньорство е прекрасна. 

Тя зададе въпрос, на база на какъв анализ е предложението терена да бъде отдаден за 

20 години.  

Г-н Дилчев зам.-председател на Българската асоциация по Мини футбол поясни, че 

идеята на проекта е да не се използват публични средства, а да се кандидатства по 

Програми за инфраструктура към ФИФА, където изискванията към бенефициентите е  

даден терен да се отдава за минимум 20 години. 

Я.Тодоранова предложи това пояснение да бъде отразено в проекта за решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение като предлага 

следното допълнение: 

В точка I. от проекта за решение  след за срок до 20 години да се отвори скоба със 

следния текст /съгласно изисквания към бенефициента по Програми на ФИФА за 

минимален период за отдаване на терен/ 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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По т.ІII от Дневния ред: 

 

Точката беше водена от зам.-председателя А.Илиев. 

 

Т.Геортиева запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-2190/07.03.22 г. относно 

създаване на Консултативен съвет по политиките за младежта към кмета на Столична 

община и Правилник за организацията и дейността на Консултативен съвет по 

политиките за младежта към кмета на Столична община. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

За определяне на представители за включване в Комисията за утвърждаване на 

процедура за кандидатстване, структура и избор на членове за Консултативния съвет 

по политиките за младежта към кмета на Столична община комисията взе решение да 

бъдат включени допълнителни членове: 

Яна Тодоранова - общински съветник 

Николай Николов - общински съветник 

 

 По т.ІV от Дневния ред: 

 Писмо с вх.№СОА22-ВК66-2190/1/17.03.22 г. относно годишен доклад за дейността   

на Консултативния съвет по политиките за младежта на Столична община за периода 

2020 – 2021 година  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 
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По т.V от Дневния ред: 

Писмо с вх.№СОА21-ВК66-11371/3/16.03.22 г. относно предоставяне на информация 

за събития и инициативи в изпълнение на проекти по Програма „София – град на 

младите и активните“ 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.VI от Дневния ред: 

Писмо вх.№СОА20-ВК08-14342/47/17.03.22 г. относно покана за участие в "Академия 

за ВИЗИОНЕРИ", 31 март 2022 от 11:00 ч., под куполите на Ларгото 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.40 ч. 

Протоколът е изготвен на 24.03.22 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  Зам. предс.:              П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


